
Dolgo časa smo se pritoževali, češ, otroška igrišča so
hudo zanemarjena, s polomljenimi igrali, z zamazanlmi pe-
skovniki In neurejeno okolico. Tako so bill otroci v naši
občinl prikrajianl za brezskrbno Igro na igriščlh blizu doma.
ZdaJ se tudl igriičem obetajo lepii časi, saj je Komunalna
skupnost občlne Center pošteno zagrizla v to Jabolko in že
dokazala, da se z zavzetostjo da vellko narediti.

OTROŠKA IGRIŠČA BODO LEPŠA

Menjajo tudi mivko v
peskovnikih

Začelo se je pred dvema letoma, ko je posebna komisija
pregledala vseh 17 igrišč v občini in to posredovala Komu-
nalni skupnosti. Njeni strokovnjaki so jih preučili in naredili
program za njihovo obnovitev. Tako so se lani in delno že
predlani lotili več igrišč, najprej v Vošnjakovi ulici in ob
Resljevi cesti. Na novo nastaja igrišče ob Moša Pijadejevi
ulici, vendar še ni povsem končano. Manjkajo igrala, ki jih
bodo pripeljali letošnjo spomlad. Tudi Ferantov vrt so oboga-
tili z novim igriščem.

»Ko bo vreme dopustiio, bomo začeli z deli na igrišču ob
Zarnikovi ulici, na Gruberjevem obrežju, na Vodmatu in
morda še kje,« je povedal tovariš Avsec, vodja strokovne
službe pri Komunalni skupnosti občine Center.

Skupaj s krajevno skupnostjo Stara Ljubljana pa bo letos
končno urejeno tudi igrišče na Osojah.

Zakaj smo tako dolgo čakali, da bi se lotili obnove tako
potrebnih mestnih površin, kot so igrišča? Odgovor je v tem,
da nismo vedeli, kdo pije in kdo plača.

Zdaj je to jasno. Krajevne skupnosti so zadolžene, da
opozarjajo Komunalno skupnost na razmere na samih igri-
ščih, Komunalna skupnost je upraviteljica igrišč, TOZO Rast
pri Komunalnem podjetju Ljubljana pa jih je dolžna vzdrže-
vati kot javne površine na osnovi posebnega programa. Sred-
stva zanj so zagotovljena. Na ta način je igriščem zasijalo
lepSe sonce; odslej jih bodo redno vzdrževali in jih tudi
nadzorovali.

Počasi naj bi vsa igrišča v Centru prišla na vrsto za obnovi-
tev. Dobita bodo sodobna in privlačna igrala, da bodo otro-
kom v veselje. S tem pa ni rečeno, da bodo pred obnovitvijo
stali križem rok. Posebno skrb bodo posvetili peskovnikom,
ki so znana legla bakterij, zlasti zaradi nevestnih lastnikov
psov, ki dopuščajo, da njihovi Ijubljenci tam opravljajo svojo
potrebo. V dveh letih so trikrat zamenjali vso mivko v peskov-
nikih, spomladi pa bodo postavili šetablez opozorilom, da je
prepovedano voditi pse v peskovnike. Bo to zafeglo? Razum-
Ijivo je, da morajo tudi živali na potrebo; ni pa razumljivo,
zakaj naj bi hodile ravno v peskovnike, saj je v našem mestu
vendar še dovolj zelenih površin tudi za te namene.

Na koncu naj še zapišemo, da je dosedanja obnova igrišč
veljala že 250 milijonov dinarjev, kar tudi pove, da je bilo že
precej storjenega. S tem v naši občini lahko tudi zaključimo s
tožbami, kako slabo je poskrbljeno za igro naših najmlajših.
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